
Actielijst commissie Sociaal Domein en Bestuur    
 
 

 
Datum 

 
Onderwerp 

 
Portefeuillehouder 

 
Status 

1 14-02-2023 Rondvraag 

De heer Nijhuis vraagt of het een idee is om de wijze waarop mensen de 
schuldhulpverlening kunnen bereiken in de nieuwsbrief van de gemeente te 
zetten.  

Wethouder Berning beantwoordt de vraag en zegt toe te zullen kijken of hier 
nog een keer extra urgentie aan gegeven kan worden en bijvoorbeeld in Op 
en Rond de Essen nog een extra publicatie te doen.    

 

Wethouder Berning Beantwoord per e-mail op      
10 november 2023.  

 

 

Voorstel commissie:  

afvoeren van de lijst. 

2 16-05-2023 Agendapunt 9: Begrotingen verbonden partijen 2024 

Mevrouw Heithuis merkt op dat er in de jaarstukken van de 
Omgevingsdienst Twente een schema staat wat de deelnemers aan ODT 
hebben bijgedragen. Bij Noaberkracht staat hier een bedrag van € 
1.190.000 en de realisatie €1.485.000. Ten opzichte van bijvoorbeeld de 
gemeente Almelo die €1.250.000 realisatie heeft bijgedragen en aangezien 
Almelo een andere gemeente is qua aantal inwoners, bedrijven en de 
omvang daarvan vraagt mevrouw Heithuis hoe dit zit en of de wethouder dit 
kan toelichten.  

Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en zegt toe om dit uit te zoeken. 

Wethouder Bekhuis 

 

 

 

 

 

 

Beantwoord per e-mail op      
30 mei 2023.  

 

Voorstel commissie:  

afvoeren van de lijst. 

 

 

 

 

3 16-05-2023 Agendapunt 10: Aanvullende bekostiging onderwijshuisvesting 
Aloysiusschool Geesteren 

De heer Wessels vraagt om duidelijkheid over het geld en het spaarboekje 
voordat er een besluit wordt genomen over dit voorstel.  

Wethouder Berning antwoordt dat dit niet voor dit geheel zal zijn en zegt toe 
op de mail te zetten hoe het proces er uitziet en dat er bij de perspectiefnota 
normaal gesproken ook een uitleg bij hoort, ook vanuit de technische stand 
van zaken hoe het spaarbankboekje er op dit moment uit ziet. Er wordt 
nagegaan wanneer dit exact plaatsvindt en dit zal teruggekoppeld worden 
per e-mail.   

Wethouder Berning Beantwoord per e-mail op     
24 mei 2023.  

 

Voorstel commissie: 

Afvoeren van de lijst 

 



 
 

4 16-05-2023 Rondvraag 

De heer Haarhuis vraagt of de gemeente Tubbergen inzicht heeft waar haar 
arbeidsmigranten op dit moment wonen, of deze mensen ook allemaal door 
de uitzendbureaus en werkgevers geregistreerd zijn en hoe hier controle op 
wordt uitgevoerd.  

Wethouder Bekhuis zegt toe dat dit uit te zullen zoeken en terug te 
koppelen.  

Wethouder Bekhuis Open 

5 16-05-2023 

 

 

 

 

 

 

14-06-2023 

Rondvraag 

De heer Nijhuis is benieuwd hoe het gaat met de mensen in de sociale 
werkvoorziening en stelt een vraag met betrekking tot een onderzoek onder 
de mensen in de sociale werkvoorziening  

Wethouder Berning beantwoordt de vraag en zegt toe de 
tevredenheidscijfers van onderzoek in de Wet sociale werkvoorziening te 
delen met de raad en/of in samenwerking met de directie van Ontplooj een 
bijeenkomst te organiseren.  

 

Rondvraag 

De heer Hesselink vraagt wanneer de raad de cijfers over de tevredenheid 
van de mensen in de sociale werkvoorziening kan verwachten en of er op dit 
onderwerp nog een bijeenkomst wordt georganiseerd in samenwerking met 
Ontplooj.  

Wethouder Berning zegt toe dat er een werkbezoek wordt gepland bij SPN. 
Daar zal dan ook besproken worden wat de cijfers zijn, hoe het eruit ziet en 
hoe het gaat. 

 

Wethouder Berning 

 

 

 

 

 

 

Wethouder Berning 

Open 

 

 

 

 

 

 

Open 

 

 

 

 

6 16-05-2023 

 

 

 

 

06-06-2023 

Rondvraag 

Mevrouw De Boer vraagt of de informatieveiligheid up to date is.  

Burgemeester Hermans zegt toe om op enig moment te kijken hoe de raad 
geïnformeerd kan worden over hoe de informatieveiligheid en de digitale 
veiligheid er bij staat. 

 

Rondvraag 

Mevrouw De Boer vraagt een update v.w.b. een eerder gestelde vraag over 
de ICT binnen de organisatie. 

Burgemeester Hermans geeft aan hier op terug te komen.  

Burgemeester Postma 

 

 

 

 

 

Burgemeester Postma 

Open 

 

 

 

 

 

Open 



 
 

7 12-09-2023 Rondvraag 

De heer Keupink merkt op dat in de krant staat dat het aantal mensen die 
een WW-uitkering hebben gekregen ook in Tubbergen erg is gestegen en 
vraagt zich af of de gemeente bezig is om contact te leggen met UWV om te 
vragen hoe dit komt en of daar iets aan gedaan kan worden.  

Wethouder Berning antwoordt dat de vraag wordt uitgezet en dat het 
antwoord gedeeld zal worden in de raadscommissie S&B of bij een thema-
avond.  

 

Wethouder Berning Beantwoord per e-mail op     
15 november 2023.  

Voorstel commissie: 

Afvoeren van de lijst 

8 12-12-2023 Rondvraag 

De heer Van de Graaf vraagt waar de jaarlasten van €47.000,- voor de 
centrummanager uit bestaat.  

Burgemeester Postma zegt toe dat wethouder Bekhuis schriftelijk dan wel bij 
de volgende vergadering terugkomt op de vraag. 

 

Wethouder Bekhuis Open 

9 12-12-2023 Rondvraag 

De heer Keupink vraagt of er in Tubbergen een werkgroep ondermijning is.  

Burgemeester Postma zegt toe terug te zullen komen op deze vraag. 

 

Burgemeester Postma Open  

10 12-12-2023 

 

Agendapunt 8: Verordening Inwonersparticipatie en Participatiebeleid 
Inwonersparticipatie 

Burgemeester Postma zegt toe de uitkomsten over hoe het staat met de 
dorpsraden te zullen delen tijdens een bijeenkomst over het MAT.  

 

Burgemeester Postma Open 

11 12-12-2023 

 

Agendapunt 8: Verordening Inwonersparticipatie en Participatiebeleid 
Inwonersparticipatie 

Mevrouw Luttikhuis is benieuwd in hoeverre het participatiebeleid straks 
opgaat met de herijking van het Maatschappelijk Akkoord Tubbergen aan het 
begin van het nieuwe jaar.  

Burgemeester Postma zegt toe hier in het voorjaar op terug te komen. 

 

Burgemeester Postma Open 



 
 

12 12-12-2023  

 

Agendapunt 8: Verordening Inwonersparticipatie en Participatiebeleid 
Inwonersparticipatie 

De heer Hesselink vraagt of de raad de resultaten van de tweejaarlijkse 
evaluatie van het participatiebeleid kan ontvangen.  

Burgemeester Postma zegt toe dat de raad hierin wordt meegenomen. 
Wellicht via een specifieke bijeenkomst. De eindevaluatie na 2 jaar wordt 
gedeeld met de raad. Mocht het nodig zijn om de raad tussentijds te 
informeren dan wordt dat ook gedaan.  

 

Burgemeester Postma  Open 

 


